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Protokół  

ze wspólnego posiedzenia  Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które 

odbyły się w dniu 13 lutego 2007 r. w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy Ksawerów  

Wspólnemu posiedzeniu Stałych Komisji przewodniczyła – Przewodnicząca Komisji 

Samorządowo-Społecznej -Pani Helena Rusak. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji – Helena Rusak  o godz. 14.00. otworzyła wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum władne do podejmowania 

prawomocnych decyzji.   

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy -Maria Kopczewska, 

2) Zastępca Wójta- Rafał Tustanowski, 

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzyński, 

4) Inspektor ds. Oświaty i kultury – Jolanta Galia, 

5) Przewodniczący Rady- Tadeusz Grala, 

6) Wiceprzewodniczący Rady – Piotr Kuźnicki, 

7) Sołtysi Gminy Ksawerów.  

Ad.2. 

Radni- członkowie stałych Komisji w głosowaniu – 12 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad:  

 

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na VII Sesję Rady Gminy Ksawerów: 

3.1. w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli na 2007 rok 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ksawerów, 

3.2. w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu w zakresie realizacji programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2006 roku, 
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3.3. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych na 2007 rok, 

3.4.w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, 

3.5. w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ksawerów 

za 2006 rok, 

3.6. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów 

na 2007 rok, 

3.7. w sprawie przyjęcia „Planu Pracy Rady Gminy Ksawerów na 2007 rok”. 

4. Sprawy różne i wniesione. 

5. Zamknięcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

Ad.3.1. 

W tym punkcie insp. Jolanta Galia omówiła projekt uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania dla nauczycieli na 2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Ksawerów. Jak co roku zgodnie z art. 30 ust. 6 ustawy – Karta 

Nauczyciela - Rada Gminy Ksawerów ma obowiązek podjęcia przedmiotowej uchwały na 

dany rok budżetowy. Przedłożony przez Wójta Gminy projekt uchwały niewiele różni się od 

tego, który był uchwalony w  ubiegłym roku. W projekcie uchwały zostały uwzględnione 

pewne kosmetyczne poprawki wynikające  ze zmiany  aktualnych przepisów. Między innymi 

została uwzględniona  zmiana dotycząca wykreślenia warunków  trudnych, uciążliwych lub 

szkodliwych pracy nauczyciela W stosunku do regulaminu z ubiegłego roku praktycznie 

uległy jedynie zmianie praktycznie dwa wskaźniki dotyczące wysokości dodatku za 

wychowawstwo i dodatku dla opiekuna stażu. Tutaj na wniosek związków zawodowych, z 

którymi prowadziliśmy negocjacje, bo taki obowiązek ma Gmina dot. ustalenia takiego 

regulaminu z przedstawicielami związków zawodowych. W zasadzie nie było żadnych 

zastrzeżeń do projektu. Zmiany dotyczyły jedynie wysokości dodatku za wychowawstwo i 

dodatku dla opiekuna stażu. Te dodatki liczone są procentowo od wynagrodzenia 

zasadniczego nauczyciela stażysty posiadającego wykształcenie wyższe i przygotowanie 

pedagogiczne. Na wniosek związków zawodowych zwiększono dodatek za wychowawstwo z 

5% do 6%.Jednocześnie obniżono do 6% i tym samym zrównano dodatek dla opiekuna stażu 

z dodatkiem za wychowawstwo. 

Ponadto w stosunku do poprzedniego regulaminu dołączono: „Rozdział IX Kryteria i tryb 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród”. Takie kryteria 

dotychczas funkcjonowały w odrębnej uchwale uchwale z 27  stycznia 2005 roku, która 

zostaje uchylona zapisem § 18 omawianej uchwały.  Na zakończenie insp.Jolanta Galia 
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powiedziała, że analiza wynagrodzeń za poprzedni rok wskazuje, że na poziomie nauczyciela 

mianowanego, jak i nauczyciela dyplomowanego znacznie przekraczamy te średnie, które 

ustala Karta Nauczyciela, natomiast nauczyciel stażysta nie ma żadnych dodatków, 

praktycznie otrzymuje tylko wynagrodzenie zasadnicze, i w tej sytuacji nie jest możliwe 

uzyskanie średniego wynagrodzenia, o którym mówi Karta Nauczyciela u nauczyciela 

stażysty. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak  w związku z tym, że planowane są podwyżki płac 

dla nauczycieli, kto zapewnia środki na ten cel? Ministerstwo czy Gmina? 

Inspektor Jolanta Galia odpowiedziała, że w tej chwili czekamy na rozporządzenie, które 

określi wysokość tych podwyżek i zgodnie z nim otrzymamy subwencję.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji dot. projektu uchwały Przewodnicząca Komisji postawiła 

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania dla 

nauczycieli na 2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Ksawerów. 

Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.2.  

Projekt uchwały w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu w zakresie realizacji 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2006 roku przedstawiła 

insp. Jolanta Galia.  

Jak co roku Wójt Gminy Ksawerów przedkłada Radzie Sprawozdanie z realizacji wykonania 

budżetu w zakresie realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych w 2006 roku. Środki przeznaczone na realizację gminnego programu 

rozwiązywania problemów alkoholowych pochodzą z tak zwanego „korkowego”, czyli z 

opłaty za zezwolenia na sprzedaż alkoholu w sklepach. W tym roku dochody z tego tytułu 

osiągnęły 58.907,61 zł. Wykonanie jest na poziomie 50.997,66 zł. Niewykorzystane środki 

wynikają głównie z tego, że np., że nie przystąpiliśmy do kampanii „Zachowaj trzeźwy 

umysł”. W tym roku planujemy, że przystąpimy do tej kampanii. Nie wykorzystaliśmy 

również środków w wysokości 4 000 zł. na badania lekarskie, ponieważ wpłynęło 7 

wniosków w sprawie leczenia, z czego żadna z tych osób na badanie się nie zgłosiła.  

Tradycyjnie, co roku realizujemy już sprawdzony i podobny program. Przede wszystkim 

kładziemy nacisk na profilaktykę i zajęcia pozalekcyjne w szkołach oraz na pewne działania 
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istniejącej na naszym terenie grupy AA. Przede wszystkim dużym obciążeniem dla nas jest 

utrzymanie Punktu konsultacyjnego przy Ośrodku Zdrowia.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radna Maria Wróbel zapytała, ile jest osób walczących z chorobą alkoholową na naszym 

terenie? 

Inspektor Jolanta Galia odpowiedziała, że wpłynęło 7 wniosków, które zostały rozpatrzone                 

i skierowane do sądu.  

Radna Bożena Ziółkowska prosiła o podanie nazwisk członków Komisji. 

Inspektor Jolant Galia odpowiedziała, że w skład Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania 

Problemom Alkoholowym wchodzą: 

- Przewodnicząca Wioletta Domańska 

-Sekretarz –Jolanta Galia, 

-Pedagog – Iwona Kokczyńska 

-Psycholog-Wioletta Kucharek. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała czy dzięki pracy tej Komisji udało się 

pomóc komuś w uzyskaniu trzeźwości? Jaki to jest skutek działania, bo wiem, że środki 

przeznaczane są dość duże? 

Inspektor Jolanta Galia odpowiedziała, że w tej nowej grupie AA mamy co najmniej 3 

osoby, które utrzymują abstynencję i są trzonem tej grupy.  

Wobec braku głosów w dyskusji dot. projektu uchwały Przewodnicząca Komisji 

Helena Rusak postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu w zakresie realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych w 2006 roku 

Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.3. 

Inspektor Jolanta Galia omówiła projekt uchwały  w sprawie uchwalenia gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2007 rok. Przedmiotowy 

program uchwały jest kontynuacją programu, który realizujemy od kilku lat zgodnie z ustawą 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. W projekcie uchwały 

pojawiła się alternatywna forma spędzania wolnego czasu m.in. zajęcia sportowe, kółka 

komputerowe. Od dwóch lat finansujemy  program przeciwdziałania narkomanii.  
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Wobec braku głosów w dyskusji dot. projektu uchwały Przewodnicząca Komisji 

Helena Rusak postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2007 rok 

Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.4. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska przed przystąpieniem do omawiania projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok odczytała Uchwałę Nr I/26/07 z 

dnia 12 lutego 2007 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w 

sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, w której „Skład 

Orzekający wskazuje, że w projekcie uchwały budżetowej na 2007 rok nie zaplanowano 

dochodów z tytułu opłaty targowej. Targowiskami są zaś wszelkie miejsca, w których 

prowadzony jest handel”. 

W  §11 Ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych pożyczek i kredytów oraz 

emitowanych papierów wartościowych na pokrycie: 

1) występującego w ciągu roku  przejściowego deficytu ( krótkoterminowe) w wysokości – 

200 000 zł.  Pani prosiła o wykreślenie kwoty 200 000 zł. i wpisanie kwoty 210 000 zł.  

2) finansowanie planowanego deficytu budżetu i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań              

( długoterminowe) w wysokości 4 600 000 zł.  Pani Wójt poprosiła o wykreślenie kwoty 

4 600 000 zł  i wpisanie kwoty 4 661 334 zł.  

W 2007 roku planuje się kontynuację rozpoczętych w roku ubiegłym następujących 

zadań inwestycyjnych: 

1. Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Cichej w Ksawerowie, 

2. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Muzycznej w Ksawerowie, 

3. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Północnej w Ksawerowie, 

Oprócz wyżej wymienionych zadań inwestycyjnych, które wynikają z kontynuacji 

rozpoczętych prac w roku ubiegłym zgodnie z planem inwestycji wieloletnich, planuje się 

również rozpoczęcie nowych zadań. Do tych zadań należy zaliczyć: 

1. Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Pomorskiej w Ksawerowie.  

2. Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w ul. Spółdzielczej i Żytniej w Ksawerowie. 

W ramach realizacji zadania z zakresu Obrona cywilna planuje się zabezpieczenie środków w 

łącznej wysokości 15 000 zł., w tym 10 000 zł., na wydatki inwestycyjne związane z 

utrzymaniem Gminnego Zespołu Reagowania Kryzysowego. Zespół został powołany na 

mocy ustawy o stanie klęski żywiołowej oraz Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie 

sposobu tworzenia gminnego zespołu reagowania, powiatowego i wojewódzkiego zespołu 

reagowania kryzysowego oraz Rządowego Zespołu Koordynacji Kryzysowej i ich 

funkcjonowania. Z zaplanowanych środków planuje się dokonanie zakupu: 
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3. systemu teleinformatycznego wraz z oprogramowaniem, 

4. systemu ostrzegania i alarmowania, 

5. map operacyjnych „standardowych i cyfrowych” Gminy, 

innego wyposażenia niezbędnego do funkcjonowania zespołu 

 

Z pozostałej działalności dwa zadania inwestycyjne, a mianowicie zadanie pod nazwą 

Przebudowa i rozbudowa budynku Urzędu Gminy na cele mieszkaniowe i biurowe oraz 

Komputeryzację Urzędu. Wartość tego pierwszego została ustalona na 4 300 000 zł., z której 

w budżecie 2007 roku planuje się wydatkowanie środków w wysokości 200 000 zł., a 

pozostała część zadania będzie realizowana w latach następnych. 

Budynek urzędu zostanie podzielony na dwa odrębne obiekty, z oddzielnymi wejściami, 

źródłami zasilania wodno-kanalizacyjnymi, prądu. W części mieszkalnej planuje się 

wykonanie do 16 lokali mieszkalnych o różnych powierzchniach użytkowych. 

Na realizację drugiego zadania zaplanowano środki w wysokości 17 000 zł..  

W ramach tych środków zostanie zakupiony sprzęt komputerowy wraz ze stosownym 

oprzyrządowaniem. 

-dofinansowanie niepublicznego przedszkola w Ksawerowie w wysokości  

360 000 zł., 

- dofinansowanie niepublicznego gimnazjum w Ksawerowie w wysokości  

464 640 zł., 

-  dowożenie uczniów do szkół w wysokości 36 500 zł., 

-  komisje egzaminacyjne - środki na wydatki związane z kosztami organizacji  

i przeprowadzania postępowania egzaminacyjnego na kolejny stopień awansu zawodowego 

nauczycieli w wysokości 1 000 zł., 

- przygotowanie projektu i przystąpienie do budowy boiska szkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej 3 569 586 zł.. 

- termomodernizacja zespołu budynków Szkoły Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej 

480 000 zł.. 

- budowa budynku gospodarczego na potrzeby Szkoły Podstawowej w Ksawerowie 20 

000 zł.. 

W dziale 851 – Ochrona zdrowia 
Zaplanowano do wykonania zadanie pn. „Remont dachu SPZOZ w Ksawerowie”. Powyższe 

zadanie będzie realizowane w ramach rozdziału 85195 – Pozostała działalność 

Dyskusja: 

Radna Anna Szcześniak-Rydz odnośnie pozycji związanej z „Remontem dachu SP ZOZ w 

Ksawerowie” czy w 100% koszt tej inwestycji jest pokrywany ze środków gminnych, czy 

ośrodek  ze swoich wypracowanych środków również partycypuje w kosztach? 

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska odpowiedziała, że „Ośrodek Zdrowia” nie 

partycypuje w kosztach w ogóle. Remont dachu będzie wykonany przez gminę, natomiast 

tworzony w budynku „Ośrodka”, Środowiskowy Dom Samopomocy  jest finansowany z 

budżetu Wojewody.  
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Sołtys Kazimierz Ludziejewski – zapytał czy jest zrealizowany wniosek dotyczący „Akcji 

Zima” i zabezpieczenia w budżecie środków na zakup większego pługa oraz zwrócił uwagę, 

że rozrzutnik do piasku nie spełnia swojego zadania.   

Wójt Gminy Ksawerów- Maria Kopczewska odnośnie rozrzutnika piasku odpowiedziała, 

że to nie jest wina rozrzutnika tylko jakości piasku, który jest mieszany z gliną. Jeśli chodzi o 

ciągnik to mamy problemy, ponieważ pracownicy przebywają na zwolnieniu chorobowym.  

Oczywiście planujemy zakup większego pługu i postaramy się, aby w przyszłym sezonie nie 

było takich problemów. 

Radny Stefan Jędraszek –odnośnie załącznika nr 4 Rozdział Melioracja terenu Gminy – 

jest na to przewidziana kwota 36 225 zł.  Co należy rozumieć pod tym pojęciem?  

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska odpowiedziała, że pod tym hasłem kryją się 

wszelkiego rodzaju rowy i konserwacja tych rowów łącznie z Ciekiem Gadka. Melioracji 

szczegółowych nie wykonujemy, należy to do obowiązku mieszkańców.  Na terenie Gminy 

melioracja została wyłączona, istnieją tylko rowy.   

Radny Stefan Jędraszek zapytał czy przy okazji konserwacji rowów nie należałoby dotrzeć 

do rurek wystających z rowów? 

Pani Wójt odpowiedziała, że problem jest większy, ponieważ część melioracji  została 

zdewastowana przez mieszkańców. Do części natomiast została podłączona kanalizacja 

sanitarna. Udało nam się naprawić część melioracji przy Małym Skręcie. Będziemy się 

przymierzać do uregulowania Cieku Gadka.  

Sołtys Kazimierz Ludziejewski poddał  pod rozwagę Rady i Pani Wójt problem bezpańskich 

i wałęsających się psów.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że ten problem mamy rozwiązany. 

Zgłaszamy każdego wałęsającego się psa. Z tego tytułu ponosimy duże koszty za utrzymanie 

każdego zwierzęcia  w hotelu.Rocznie ok. 20 000 zł. Tutaj jest problem, ponieważ na teren 

naszej Gminy podrzucane są psy z ościennych gmin.  

Radna Maria Wróbel – odnośnie kotłowni przy szkole w Ksawerowie, zapytała czy jakaś 

koncepcja na ten temat będzie,  natomiast „Dom ludowy” kolejny budynek, który jak długo 

będzie na naszym koncie?   

Wójt Gminy Ksawerów –Maria Kopczewska przypomniała, że budżet był konstruowany w 

październiku w 2006 roku, natomiast w grudniu  Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie rozliczeń majątkowych pomiędzy Gminną Spółdzielnią a Gminą 

Ksawerów. W tej chwili kwota zabezpieczona na Dom Ludowy będzie przeniesiona  na 

mienie komunalne (ponieważ mamy budynki na  ulicy Wschodniej i  Zachodniej). Na pewno 



 8 

na dzisiaj nie ma żadnych kosztów związanych z tym budynkiem. Musieliśmy zapłacić 

jedynie za odcięcie prądu i uregulować rachunek za energię z miesiąca grudnia 2006 r. 

Odnośnie kotłowni, proszę państwa nie mam na dzisiaj żadnych środków finansowych na 

remont tego budynku, chyba, że zrezygnujemy z oświetlenia , kanalizacji albo ze szkół. 

Mamy koncepcję, aby wydzierżawić ten budynek do czasu, kiedy pojawią się jakieś środki 

finansowe. Musimy pamiętać, że czeka nas remont „Pałacyku” – ok. 3 mln zł.Założenie było 

takie, że w budynku tym ma być dom kultury m.in. z siedzibą dla Koła Gospodyń Wiejskich. 

Pamiętacie państwo sytuacje, kiedy ten obiekt był wyremontowany, to  proponowałam 

szefowej  koła, żeby ten budynek zagospodarować, ale nie było woli i chęci.  

Radny Zbigniew Pluta – stwierdził, że wobec tego należałoby ten budynek zabezpieczyć 

przed jego dalszą dewastacją. 

Wójt Gminy Ksawerów –Maria Kopczewska odpowiedziała, że budynek kotłowni był 

trzykrotnie zabezpieczany poprzez zaspawanie wszystkich drzwi. Wykonywał to mieszkaniec 

naszej Gminy.   

Przewodniczący KGOSiR –Henryk Nowak – powiedział, że  w sprawie budynku –kotłowni  

zastanowimy się na Komisji Gospodarczej, co zrobić, żeby ten problem rozwiązać.  

Radna Maria Wróbel – w uzupełnieniu dodała, że  za minionej kadencji zastaliśmy ten 

budynek w dobrym stanie i też za naszej kadencji ten budynek został zdewastowany. Stało się 

tak jak się stało, także  wypadałoby się zastanowić, jak to gospodarczo  zrobić, żeby 

rozwiązać ten problem. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak – potwierdziła, że faktycznie ten budynek jest 

dewastowany przez młodzież i to jest bardzo niepokojąca sprawa i myślę, że należy uczulić 

Policję, aby częściej patrolowała ten rejon. Jako Rada musimy się zastanowić i znaleźć jakieś 

rozwiązanie  tego problemu. 

Radny Zbigniew Pluta zapytał czy zmniejszone zostały w budżecie  środki na sport? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że środki na sport są na poziomie 

ubiegłego roku.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak powiedziała, że w „Dziale 801 Oświata                               

i Wychowanie” zostały zabezpieczone środki finansowe na placówki oświatowe podległe 

Gminie i w związku z powyższym  zadała następujące pytania:  

1) odnośnie przeciekającego dachu w Gimnazjum w Ksawerowie, który wymaga 

natychmiastowego remontu – zapytała czy w projekcie budżetu zostały zabezpieczone 

środki na remont tego dachu?  
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Pani Wójt odpowiedziała, że tak. Jest zabezpieczona kwota na remonty - 420 000 zł. , w tym 

100 000 zł. na remont dachu. 

2) odnośnie wymiany okien w Gimnazjum. Wiemy, że jest to budynek stosunkowo 

nowy, nie mniej jednak przy wietrznej pogodzie okazuje się, że okna nie są szczelne . 

Czy również  myślimy tutaj o wymianie okien? 

Pani Wójt odpowiedziała, że nie ma tego zadania w budżecie. Natomiast pojawią się środki z 

nadwyżki budżetowej i chcemy przeznaczyć środki na częściową wymianę okien. Jeśli 

pozyskamy dodatkowe środki, to wymienimy wtedy wszystkie okna. Na pewno będziemy 

zabiegać o pozyskanie środków na to zadanie.  

3) kiedy kończy się termin rękojmi hali sportowej w Ksawerowie, ponieważ są usterki?  

Pani Wójt odpowiedziała, że przesunięty jest okres gwarancji i usterki zostaną usunięte. 

Ponadto zrobiliśmy dodatkowe zabezpieczenia rynien, które nie powodują zastoju 

zamarzniętej wody na koszt Urzędu Gminy. Pewne działania powinny być w gestii  dyrekcji 

szkoły. 

4) potrzebna jest również kosiarka-czy w tych 20 000 zł. został ujęty zakup kosiarki? 

Pani Wójt odpowiedziała, że nie. Pan  dyrektor chciałby kosiarkę za 12 000 zł. a nie mamy 

takich środków w budżecie. Gmina ma ciągnik, z którego można korzystać, a Ksiądz 

Proboszcz chętnie udostępni szkole kosiarkę rotacyjną. Pani Wójt stwierdziła, że dyrekcja 

powinna również zadbać o front szkoły. Brakuje inicjatywy ze strony Pana dyrektora. 

Dyrekcja szkoły otrzyma 20 000 zł. na budowę budynku gospodarczego 

 Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zwrócił się do radnych z wnioskiem o 

uwzględnienie dwóch  zmian w projekcie uchwały: 

W załączniku nr 4 Wydatki w układzie zadań. Zadania własne strona 10 

„Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” – w tym wynagrodzenia i pochodne 

kwotę 40 340 zł. zastępujemy kwotą 39 840 zł. Pozostałe wydatki – kwotę 49 108 

zastępujemy kwotą 49 608. 

W rozdziale 75404 Komendy Wojewódzkie Policji-kwotę 26 250 zastępujemy kwotą 25 750 

a kwotę  3 750 zastępujemy kwotą 4 250. 

W rozdziale : Sfinansowanie dodatkowego stanowiska pracy dla posterunku Policji w 

Ksawerowie kwotę 26 250 zastępujemy kwotą – 25 750 zł. a kwotę 3 750 zastępujemy kwotą 

– 4 250.  

Ponadto na końcu załącznika nr 4 w pozycji ogółem  w tym: wynagrodzenia i pochodne – 

kwotę 5 772 893 zastępujemy kwotą 5 772 393 i w pozostałych wydatkach: kwotę 4 060 884 

zastępujemy kwotą -4 061 384. 
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Ogółem zmiana dotyczy kwoty 500 zł. zgodnie z załącznikiem do porozumienia, ponieważ 

Komenda nie zabezpieczyła kwoty na podróże służbowe. 

Dotychczasowy § 7 w brzmieniu: „Ustala się, ze rozchody związane z planowaną spłatą raty 

pożyczki długoterminowej w wysokości 765 415 zł. zgodnie z załącznikiem” 

Otrzymuje brzmienie: „Ustala się, że rozchody związane z planowaną spłatą raty 

Wobec braku głosów w dyskusji dot. projektu uchwały Przewodnicząca Komisji 

Helena Rusak postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok.  

Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.5.  

Przewodnicząca Komisji Bożena Ziółkowska odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ksawerów za 2006 rok. 

Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych                 

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.6.  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy 

Ksawerów na 2007 rok został zaopiniowany pozytywnie. Za pozytywną opinią dot. projektu 

uchwały głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.3.7.  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Pracy Rady Gminy Ksawerów na 2007 rok” 

został zaopiniowany pozytywnie. Za pozytywną opinią dot. projektu uchwały głosowało – 12 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono 

Ad. 4. 

W sprawach różnych  i wniesionych Przewodnicząca poinformowała, że zwołuje posiedzenie 

Komisji Samorządowo-Społecznej w dniu 21 lutego 2007 r. o godz. 14. Temat: Problemy 

wychowawcze w palcówkach oświatowych oraz zaopiniowanie programu w sprawie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie Gminy Ksawerów.  

Przewodniczący Komisji GOSiR – Henryk Nowak poinformował, że zwołuje posiedzenie 

w dniu 22 lutego 2007 o godz. 14.00. Temat: Ocena działalności Gminnej Jednostki Wod-

Kan Ksawerów. 

Ad.5.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Helena Rusak o godz. 15.25. 

zamknęła  wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 
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